
FF UP Olomouc - přijímačky 

 

Konečně posílám info o přijímačkách na upol (mimochodem, všichni z tulu, kdo jsme se hlásili, jsme 
se dostali:-)). Můžete studentům vyřídit, že se přijímaček vůbec nemusí bát. Nejdřív se nás vyptávali, 
proč nepokračujeme v Liberci (a sami si odpověděli -porque no se puede-), jak jsme tam byli 
spokojení a proč se hlásíme na upol. Jinak se veškerý čas zabývali naší bakalářkou, měli jsme přinést 
pouze 3 listy A4 a ptali se co jsme zjistili a jaké téma bychom si představovali na diplomku. 


